
Знов зібралися депутати
На останній сесії Славутицької міської ради, що відбулася 28 

вересня, депутати розглянули понад 70 питань, левова частка 
яких стосувалася землі. Така активність викликана розпочатим 
прийомом заяв від славутчан на безоплатне оформлення та ви
дачу в 2009 році державних актів на право власності на зе
мельні ділянки, які були надані рішенням Славутицької міської 
ради у власність громадян для будівництва та обслуговування 
житлових будинків та господарських будівель.
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Міська рада підбила підсумки 
соціально-економічного розвитку 
Славутича за і півріччя 2009 року, за
твердила звіт про виконання міського 
бюджету за І півріччя. Перевиконання

бюджету складає 21% до затвердже
них показників доходів. В порівнянні з 
відповідним періодом минулого року 
це на 4,04 млн. грн. більше.

Рівень безробіття в місті складає 
2,4%, на 1 січня 2009 року він складав 
3,1%.

Міська рада звернулася до гене

рального директора ДСП "Чорно
бильська АЕС" Грамоткіна Ігоря Івано
вича з проханням: під час проведення 
ділових переговорів з міжнародними 
компаніями Holtec —  International, 
"NOVARKA" та визначення конкурсних і 
тендерних процедур, укладання кон
трактів, має бути поставлена умова 
про те, що філії, представництва, 
відділення підрядних організацій, що 
залучаються для виконання робіт з ре
алізації міжнародних проектів, повинні 
зареєструватися у місті Славутичі. Це 
дасть збільшення дохідної частини 
бюджету міста і дозволить підтриму
вати комфортні умови та підвищити 
соціальні стандарти для працівників та 
їх сімей.


